
 
 
 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
van het raadslid Victoire Lafère, namens de VVD 

 
 
 
Titel:   Speeltuinvereniging De Zudde  
 
Datum:  14 oktober 2009  
 
Doel:   Informatie voor de raad  
 

 

Inleiding:  Via de media is bekend geworden dat speeltuinvereniging De Zudde niet voldoet aan 
diverse voorschriften, zoals het hebben van een exploitatievergunning, een drank- en 
horecavergunning en een gebruiksvergunning terwijl de vereniging wel gelegenheid geeft tot bruiloften 
en partijen waarbij alcohol geschonken wordt. Het clubhuis verkeert gedeeltelijk in slechte staat en de 
vereniging wordt verzocht het clubhuis te herstellen of zover af te breken dat er een veilig clubhuis 
overblijft, dat aan de brandveiligheidseisen voldoet. Verder moet de vereniging zich beperken tot het 
exploiteren van de speeltuin en zouden de speeltoestellen niet veilig zijn. In januari 2009 is over een 
paar bovengenoemde zaken een brief gestuurd; vervolgens is hier met de gemeente één keer overleg 
over geweest. Van dit overleg (met een bezoek aan de speeltuin) is nooit een schriftelijk verslag 
gestuurd naar de speeltuinvereniging en heeft men via de media de collegebesluiten moeten 
vernemen. 
 

 

Vragen:  1) Is het College het eens met de VVD dat  het te betreuren valt dat niet rechtstreeks 
met de speeltuinvereniging gecommuniceerd is i.p.v. via de media? 

                          2) Waarom heeft de speeltuinvereniging nooit een verslag gehad van het bezoek (en 
overleg) met de gemeente? 

                          3) Waarom heeft het College niet een voorlopige vergunning verleend of tijdelijke  
                          ontheffing gegeven? 
                          4) Waarom zijn alle speeltoestellen afgekeurd zonder dat er een rapport overhandigd 
                          is? (Speeltuinvereniging heeft namelijk garantie dat de toestellen goed gekeurd zijn;  
                          jaarlijks vindt er een keuring plaats) 
                          5) Had het College de speeltuinvereniging niet een langere termijn kunnen stellen 
                          om de benodigde vergunningen te regelen en coöperatief mee te werken? 
 


